
Bestyrelsesmøde i Herstedvester Grundejerforening - Mandag 25.maj 2020 kl.19.00 

Tilstede: Helle, Anne, Dennis, Kenneth & Line 

 

1. Godkendelse af dagsorden Godkendt 

 

2. Referat fra sidst. (vedhæftet) - Godkendt 

3. Formandens meddelelser og aktuelle sager (Helle) 

a) Anlæggelse af plads til trailerne. Der er vedhæftet 2 filer, som jeg forklarer nærmere om 

på mødet. 

Trailerne er blevet flyttet i forbindelse med byggeriets start på hjørnegrunden. Der er 

indkommet klager til bestyrelsen over placeringen. Placeringen er dog en gammel 

bestyrelsesbeslutning. Ifølge referat fra 13. november 2017 har bestyrelsen ført til referat at 

flytningen af trailerne er på HVS 49 på det grønne areal. Den nuværende bestyrelse støtter 

beslutningen fra 2017. Der er etableret et nyt skab på pladsen til reservation af trailerne. 

Forslag stiller Erling Kaas bedes fremsende sit forslag til generalforsamlingen. 

b) Henkastning af affald på grønningen 

Landsbyens beboere bør være opmærksomme på at afhentning af haveaffald koordineres 

med Vestforbrændingen og beboerne selv. Det er gratis at få afhentet haveaffald, men den 

enkelte skal beskrive størrelsen ved bestillingen af afhentningen. Derfor kan vi ikke bruge 

hinandens ”haveaffaldsbunker” uden det koordineres. 

c) Status på Hjørnegrunden. 

Byggeriet er i gang. Entreprenøren overholder aftalerne i forhold til parkering og arbejdstid. 

Bestyrelsen følger byggeriet nøje. Hvis nogen beboere skulle have klager eller andet kan I 

henvende Jer til bestyrelsen. 

d) Møde om valg af armatur og master 

Der har været afhold møde med de fire landsbyer og landsbyerne har besluttet master og 

lamper til veje og stier. Til veje blev valgt MO 500 og til stier Abertslundlampen  

 

– masterne bliver antracit(grønlig). Lamper og master forventes anlagt i år. 



 

E ) Høring om Bakkegården 

Grundejerforeningen afgiver følgende høringssvar: 

I betragtning af at dette er nybyggeri ønsker vi at lokalplanens anvisninger for 

bebyggelsesprocent samt mål på kviste overholdes. 

f) AMC. Formanden redegør mundtligt for arbejdet i den arbejdsgruppe, der er sammensat 

af vores grundejerforening, Grundejerforening Vest 2, borgergruppe fra Albertslund 

Vest, samt AIF-tennis og AIF fodbold. 

Gruppen har lavet en flot hjemmeside, er aktive på FB, har lavet læserbreve og har fholdt 

flere møder med politikerne. Gruppen kører forsat på og Kenneth orienterede om alle de 

mange ting der er i gang. Bestyrelsen giver formanden mandat til forsat,at handle på 

bestyrelsens vegne. 

4.  Trafikken i Herstedvester: 

Vi har fået reetableret de eksisterende bump og fået plantet nye træer. Der er ligeledes etableret 

hajtænder i begge ender af storstræde. Vi synes dog stadig at der køres stærkt. Kommunen har lovet en 

tælling og opmåling af hastighed her i foråret. Vi tager kontakt om dette.  

Bestyrelsen anmoder om at Herstedvesters beboere husker at holde hastigheden nede og gør deres gæster 

opmærksomme på det samme. 

 

5. IT 

Vi gennemgår mailinglisten næste gang. Hjemmesiden kører som den skal. Kenneth vil sørge for nye 

billeder. 

 

6. Økonomi 

Dennis gennemgik budgettet og det realiserede budget for 2020. 

 

7. Næste møde og generalforsamling 

Generalforsamling den 20. august kl. 19.00 

Bestyrelsesmøde den 29. juni kl. 19.00 hos Line 

 

8. Eventuelt 

Intet 

 



 


